
Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 26 czerwca  
do 27 sierpnia 2015 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 
 
„1. Jak Państwo pamiętacie w czasie sesji czerwcowej podjąłem się roli mediatora 
pomiędzy właścicielami Prudnickiego Centrum Medycznego w Prudniku. Odbyło 
się 4 spotkań, które zostały zarejestrowane na nośnikach elektronicznych, 
odbywały się według wcześniej ustalonych zasad, aż do wydania komunikatu 
końcowego. W trakcie negocjacji na wniosek Wicestarosty Pana Krzysztofa 
Barwieńca, przy akceptacji Starosty Radosława Roszkowskiego do składu 
mediatorów został włączony Pan Mariusz Kozaczek - Wójt Gminy Lubrza,  jako 
koalicjant reprezentujący w Radzie Powiatu Polskie Stronnictwo Ludowe. 
Jestem  związany poufnością mediacji, więc pozwolę sobie tylko przedstawić 
protokół uzgodnień  z dnia 14 sierpnia 2015 roku. 
W spotkaniu tym  udział wzięli akcjonariusze Spółki Prudnickie Centrum 
Medyczne S.A Powiat Prudnicki, reprezentowany był przez: Starostę – 
Radosława Roszkowskiego, Wicestarostę – Krzysztofa Barwieńca. 
Optima Medycyna SA, reprezentowana była przez: Prezesa Spółki - Adama 
Szlęzaka , Wiceprezesa Spółki – Marka Błaszczyka 
Mediatorami byli : Burmistrz Prudnika – Franciszek Fejdych, Wójt Lubrzy – 
Mariusz Kozaczek. 
Akcjonariusze ustalili, co następuje: 
1. Nastąpi podwyższenie kapitału Spółki ze środków Powiatu.  
2. W zakresie  Statutu Spółki dokonane zostaną jego zmiany usprawniające 
funkcjonowanie organów Spółki  oraz niwelujące nabyte uprawnienia 
Akcjonariusza.  
3. Powiat podejmie starania polegające na odkupie akcji Spółki Prudnickie 
Centrum Medyczne od Optima Medycyna S.A.  
Jak faktycznie zakończy się ten proces zależy tylko i wyłącznie od akcjonariuszy 
Spółki. 
2. W miesiącu sierpniu br. rozpoczęła się realizacja projektu pod nazwą 
„Przebudowa ulicy Strzeleckiej w Prudniku”, który uzyskał dofinansowanie w 
ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych czyli tzw. 
popularnie nazywanych "schetynówek".  
Po przeprowadzeniu procedury zamówień publicznych projekt dofinansowany 
zostanie kwotą brutto 279 169,46 zł pochodzącą ze środków budżetu państwa, 
która stanowi 50 % wartości kosztów kwalifikowanych projektu. Całkowity koszt 
zadania wyniesie 554 338,93zł. Projekt dotyczący ulicy Strzeleckiej swoim 
zakresem obejmuje przebudowę nawierzchni trzech skrzyżowań w ciągu ulicy, 
jezdni, wjazdów na posesje, poboczy gruntowych, chodnika oraz ścieżki pieszo-
rowerowej wykonanej od strony budynków mieszkalnych wielorodzinnych 
(przypomnę jest to wniosek Rady). W ramach zadania Wykonawca robót 
zrealizuje również nowe wpusty kanalizacji deszczowej, dokona regulacji 



istniejących wpustów, włazów i zaworów oraz wykona nowoprojektowane 
oznakowanie drogowe pionowe i poziome ulicy.  
Podstawowe parametry techniczne: długość remontowanego odcinka 355,80 m, 
szerokość jezdni 6,0 m, nawierzchnia drogi 2 351,8 m2, nawierzchnie chodników 
wraz z ciągiem pieszo - rowerowym 1503,6m2 
Zgodnie z umową zawartą z wykonawcą zadania projekt zakończony zostanie do 
dnia 30 października br. 
Przypomnieć należy, iż projekt dotyczący przebudowy ul. Strzeleckiej jest już 
piątym projektem, który uzyskał dofinansowanie w ramach tzw. "schetynówek" 
w wyniku których przeprowadzono gruntowne inwestycje związane  
z przebudową bądź też budową następujących ulic: Krzywa, Młyńska, 
Sienkiewicza, Aleja Lipowa, Zwycięstwa, obwodnicy Osiedla Jesionowe 
Wzgórze oraz ul. Reja.   
 
3. W dniu 10 lipca br na stronach Biuletynu Informacji Publicznej Ministerstwa 
Sportu i Turystyki pojawiła się informacja, iż projekt Gminy Prudnik pt. 
"Dostosowanie hali sportowej do rozgrywek I ligi koszykówki", który aplikował 
o środki z Programu Modernizacji Infrastruktury Sportowej został zaakceptowany 
i otrzyma dofinansowanie ze środków wspomnianego funduszu w kwocie 245 
000,00 zł. 
Projekt swoim zakresem rzeczowym obejmuje trzy elementy związane z Halą 
Obuwnik przy ul. Łuczniczej 1 a mianowicie: 
1). refundację części kosztów związanych ze zrealizowaną już dostawą  
i montażem (zgodnego z wymogami PZKosz i FIBA) drewnianego parkietu,  
2). wymianę oświetlenia hali  
3). budowę schodów wewnętrznych z poziomu hali na poziom balkonów.  
W chwili obecnej trwają prace dotyczące przebudowy zasilania energetycznego 
hali sportowej oraz budowy schodów a zakończenie realizacji zadania nastąpi w 
terminie do 20 października br. 
 
4. Gmina Prudnik w partnerstwie z Prudnicką Radą Seniorów jest laureatem 
konkursu „Zoom na rady seniorów. Uniwersytet Obywatelski” zorganizowanego 
przez Operatora Towarzystwo Inicjatyw Twórczych „ę” z Warszawy, który 
stanowi część projektu współfinansowanego z Funduszy EOG w ramach 
programu „Obywatele dla Demokracji”.  
Projekt, w który uczestniczy Gmina Prudnik wraz z Prudnicką Radą Seniorów ma 
na celu wsparcie współpracy rad seniorów i samorządów o charakterze 
partycypacyjnym . Działania dotyczyć będą grupowych szkoleń i warsztatów oraz 
zindywidualizowanej pomocy we wdrażaniu wypracowanych  w trakcie szkoleń 
planów współpracy i trwać będą do kwietnia 2016r. Koszt realizacji działań 
projektu pokrywa Organizator konkursu.  
5. Zgodnie z budżetem gminy na 2015 rok wdrożone zostały następujące 
procedury przetargowe zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych. I tak: 



1). rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowę na przebudowę ulicy Strzeleckiej 
w Prudniku. Umowę zawarto z Adrianem Bąkiem prowadzącym działalność pod 
nazwą: Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjnych Adrian Bąk ul. Sosnowiecka 11, 
48-100 Głubczyce. Kwota umowy 664 978,60 zł. 
2). rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowę na zaprojektowanie  
i wybudowanie linii sortowniczej do doczyszczania odpadów zebranych w sposób 
selektywny. Umowę zawarto z Naprzód Sp. z o.o. 44-280 Rydułtowy,  
ul. Raciborska 144B . Kwota umowy 577 485,00 zł. 
3). rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowę na dostosowanie hali sportowej do 
rozgrywek I ligi koszykówki część I i II. Umowy zawarto z: Część I - dostawa  
i montaż schodów metalowych - Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe 
„ELMONT” s.c. B. Mulik, B. Kowal  ul. Moniuszki 10, Prudnik. Kwota umowy 
58 000,00 zł. 
Część II  - przebudowa zasilania  hali - Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe 
„ELMONT” s.c. B. Mulik, B. Kowal  ul. Moniuszki 10, Prudnik. Kwota umowy 
138 000,00 zł. 
4). ogłoszono i rozstrzygnięto postępowanie na przewóz uczniów 
niepełnosprawnych do Niepublicznej Szkoły Specjalnej w Kup realizowanego 
przez Gminę Prudnik działającą w  imieniu i na rzecz:  
a) Gminy Prudnik, ul. Kościuszki 3, 48-200 Prudnik,   
b) Gminy Komprachcice, ul. Kolejowa 3, 46-070 Komprachcice,  
c) Gminy Lubrza, ul. Wolności 73, 48-231 Lubrza, 
d) Gminy  Prószków ul. Opolska 17, 46-060 Prószków. 
Umowę podpisano z Ireną Lewandowską prowadzącą działalność pod nazwą 
Usługi Transportowe Biuro Turystyczne „Lew-Trans” ul. Dwernickiego 17, 
Prudnik. Kwota za 1 km świadczenia usługi wynosi 2,16 zł. 
 
6. Informuję, że dla przeprowadzenia w Gminie Prudnik w dniu 6 września 2015 
roku referendum ogólnokrajowego powołałem 28 obwodowych komisji do spraw 
referendum w skład których weszło 251 członków. W związku z tym, że liczba 
zgłoszonych kandydatów była większa niż liczba miejsc w komisji  
w 22  przypadkach przeprowadzono publiczne  losowanie. Przypomnę, że w dniu 
referendum lokale wyborcze będą czynne od godz. 6:00 do 22:00. 
 
7. Informuję, że po raz kolejny spotkałem się z Generalną Dyrekcją  Dróg 
Krajowych i Autostrad w Opolu w sprawie remontu mostu przy ulicy Batorego,  
a w związku z tym z organizacją  objazdów przez okres blisko 12 miesięcy to 
znaczy przez czas remontu mostu. W tej sprawie, jak wcześniej informowałem 
wpłynął  do nas projekt porozumienia z GDDKiA oraz zasady finansowania  
inwestycji, które służyłyby tym objazdom. W międzyczasie z petycją do mnie  
i Generalnej Dyrekcji wystąpił przedsiębiorca, który zakupił  część obiektów na 
terenie byłej Fabryki Obuwia, proponując nieodpłatne przekazanie terenu pod 
budowę drogi od  proponowanego skrzyżowania- ronda przy ulicy Batorego ze 



zjazdem na teren byłego zakładu obuwia dalej ulicą Konopnickiej do ulicy 
Wiejskiej oraz od dalszy przebieg skrzyżowania od ronda w kierunku Rynku, 
ulicy Armii Krajowej i Powstańców Śląskich. Nawiasem mówiąc w planach 
GDDKiA w tym miejscu  jest budowa skrzyżowania z sygnalizacją świetlną. 
 Na tę okoliczność wykonaliśmy symulację techniczną ronda i te zagadnienia 
omówiliśmy z Generalną Dyrekcja Dróg Krajowych w Opolu. Przedstawione 
rozwiązanie wydaje się być interesujące ze względu na możliwość przy okazji 
rewitalizacji terenów poprzemysłowych byłej fabryki mebli. Jeszcze w tym roku 
wspólnie z Radą Miejską chciałbym wypracować ostateczny kierunek rozwiązań 
objazdów, które służyłyby mieszkańcom również po zakończeniu remontu mostu 
przy ulicy Batorego. Te rozwiązania proponuję poddać konsultacjom 
społecznym. 
Przypomnę również, że istotnym elementem tych rozwiązań jest kwestia 
podniesienia nośności mostu przy ulicy Nyskiej, który jest własnością Powiatu 
Prudnickiego. 
 
8. W dniu 29 sierpnia 2015 roku, czyli w najbliższą sobotę odbędzie się  
II Memoriał im. Stanisław a Szozdy. 
Trasa Memoriału przebiegać będzie ulicami Prudnika z udziałem zawodników w 
różnych kategoriach wiekowych w tym: dzieci  szkół podstawowych i gimnazjów, 
młodzik, junior młodszy, junior, cykolosport/ masters powyżej 30 lat,  elita kobiet 
+ juniorki , elita mężczyzn + U 23.  
Po zakończeniu Memoriału wspólnie z zawodnikami złożymy kwiaty pod 
pomnikiem Stanisława Szozdy przy ulicy Kościuszki. 
 
9. Informuję, że we współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w Prudniku 
zorganizowaliśmy szkolenie dla osób bezrobotnych w zawodzie brukarz.  
W ramach tego szkolenia został wykonany chodnik przy ulicy Lwowskiej. W 
zamian za nadzór i przygotowania placu budowy oprócz wykonanej pracy na 
terenie gminnym wbudowane zostało 300 m² kostki brukowej podnosząc tym 
samym walory użytkowe i techniczne tego chodnika. 
 
10. Informuję, że powołana przeze mnie komisja ds. weryfikacji wniosków  
w ramach budżetu obywatelskiego wyłoniła 15 projektów, które zostaną poddane 
pod głosowanie przez uprawnionych mieszkańców Gminy Prudnik. 
Trzy z projektów nie spełniły wymagań formalnych i zostały odrzucone przez 
komisję. Powodami takiej decyzji było: przekroczenie maksymalnej kwoty 
zadania oraz brak własności terenu. 
Projekty, które zostały zakwalifikowane to: 
1). Remont toalety publicznej przy Placu Zamkowym 
2). Remont nawierzchni jezdni ul. Asnyka w Prudniku – położenie dywanika 
asfaltowego 
3). Urządzenie Placu zabaw przy ul. Ks. Skowrońskiego 



4). Wymiana chodników na ul. Wileńskiej i Sadowej 
5). Budowa 2 altan,  jako miejsca aktywnego wypoczynku i integracji 
mieszkańców wsi Łąka Prudnicka 
6). Budowa dwóch wiat - altan rekreacyjnych przy Wiejskim Centrum 
Aktywizacji w Rudziczce z przeznaczeniem na cele kulturalno – oświatowe 
służące mieszkańcom wsi 
7). Mini Park linowy 
8). Budowa Street Workout parku w ramach Budżetu Obywatelskiego 2016  
w Prudniku 
9). Zagospodarowanie działki nr 633 – boiska przy Zespole  Szkolno – 
Przedszkolnym w Szybowicach 
10). Budowa siłowni zewnętrznej na placu gminnym przy boisku sportowym  
w Moszczance 
11). Modernizacja Sali gimnastycznej w Publicznej Szkole Podstawowej Nr 4 
(Zespół Szkół w Prudniku – ul. Dąbrowskiego 2 
12). Modernizacja boiska sportowego oraz placu przed wejściem do budynku 
szkoły dla klas I-III PSP nr 4 w Prudniku 
13). Budowa toru ENDURO dla motocykli i quadów 
14). Remont stolarki okiennej i drzwiowej w Publicznym Przedszkolu  
w Mieszkowicach 
15). Budowa samoobsługowej stacji technicznej naprawy rowerów IBOMBO na 
Osiedlu Jesionowe Wzgórze w Prudniku. 
Od dnia dzisiejszego rusza akcja promocyjna projektów – wydrukowaliśmy 400 
plakatów, które zostaną rozwieszone na terenie gminy. Na stronie internetowej 
Urzędu www.prudnik.pl w zakładce budżet obywatelski zamieściliśmy opisy 
wszystkich zakwalifikowanych wniosków. W najbliższych dniach wskażę 
punkty, w których odbędzie się głosowane. Na terenie miasta będzie to 5 lokali  
i po 1 na terenie każdej wsi. Istnieje możliwość głosowania elektronicznego. 
11. W dniach 22-25 sierpnia uczestniczyłem w delegacji w naszym partnerskim 
mieście Nadwirna. Wizyta na zaproszenie  Mera Zinowija Andrijowycza miała 
związek ze Świętem Flagi oraz Dniem Niepodległości Ukrainy. 
W delegacji uczestniczył również Hans-Erich Tannhäuser Burmistrz Miasta 
Northeim oraz Franciszek Dahms przedstawiciele Miasta Northeim, była to ich 
pierwsza wizyta na Ukrainie.  
W trakcie pobytu delegacja uczestniczyła w wielu oficjalnych uroczystościach. 
Odwiedziliśmy również ukraińską szkołę, której zostały podarowane pomoce 
dydaktyczne. 
Wizyta na Ukrainie to nie tylko udział w uroczystych obchodach święta Flagi oraz 
Niepodległości Ukrainy, to również czas który został wykorzystany na rozmowy 
z naszym  partnerem na temat dalszej wspólnej.   
W uroczystościach w Nadwirnej wzięła udział także delegacja Miasta Krnov.”  
 
 


